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Немачки амбасадор Волфрам Мас рекао је да је "пад Берлинског зида био велики
изазов јер су се сви питали како ће Немачка изаћи на крај са чињеницом да добија
натраг једну петину своје земље. Међутим, ускоро смо постали једна од локомотива
Европске уније.

  

Немачки амбасадор је додао да је такав систем донео успех који се илуструје следећим
бројкама. "У тренутку уједињења, Исток је имао национални производ који је само 33
одсто западног. Сада је то 70 одсто, при чему неке источнонемачке области имају и већи
производ од неких са Запада", истакао је Мас.

  

Коментаришући да ли Србија има неке од тих квалитета и да ли је способна за сличан
успех, Мас је рекао да је увек тврдио да је народ Србије способан за напредак.

  

"Исто тако је важно и то што имате одлучно руководство које спроводи реформе.
Посебно откад је на изборима изабрана проевропска влада", нагласио је Мас.

  

Немачки амбасадор каже да је од тада темпо реформи убрзан. "Уверен сам да Србија
има потенцијала и да је спремна да тај потенцијал и искористи за најбржи могући
напредак", истакао је Мас.
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